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Prov inc i e  F levo land   N o t a  C o m m i s s i e  
 
 

 
    

    

    

    

    

    

Onderwerp: 

Informatie vliegvelden, hoe nu verder? 

 

Samenvatting: 

Op 30 mei hebben de commissies Ruimte en Werk samen met de 

gemeenteraadsleden van de gemeente Lelystad, alsmede overige Statenleden 

kennis kunnen nemen van informatie m.b.t. de ontwikkeling van Luchthaven 

Lelystad. 

 

In eerdere commissievergaderingen is u door het Presidium naar aanleiding van het 

initiatief van de VVD-fractie een voorstel gepresenteerd voor een oriënterend 

werkbezoek aan één of meerdere vliegvelden. Als bijlage is de nota commissie van 

destijds bijgevoegd. De vraag is nu op welke wijze de commissies zich met 

betrekking tot dit onderwerp verder wensen te informeren. 

 

Voorstel Presidium: 

Het Presidium stelt beide commissies het volgende voor: 

- een bezoek te brengen aan vliegvelden Charlerois en Hahn; 

- bij het vliegveld Charlerois als focus te kiezen de betrokkenheid van de 

bestuurders aldaar; 

- bij het vliegveld Hahn met name te kijken naar de relatie met het grote 

‘moeder-vliegveld’ en de consequenties daarvan voor de regionale, kleinere 

luchthaven; 

- hiertoe een passend programma samen te stellen met de juiste inleiders en 

activiteiten; 

- dit bezoek af te leggen in twee dagen (één vliegveld per dag) en als 

vervoermiddel voor een touringcar te kiezen; 

- de commissies, mits zij zich in dit voorstel kunnen vinden, te vragen of men 

het bezoek af wil leggen voor- of nadat het vliegveld het businessplan aan 

de staten(-commissies) heeft gepresenteerd en vervolgens een geschikte 

datum te kiezen 

 

 

Advies Commissie: 

 

VVD gaat niet in op het nu gepresenteerde voorstel. Zij kiest voor bezoek aan alle 

drie regionale luchthavens op één dag per vliegtuig zoals opgenomen in nota 

commissie CWE05.060. 

SGP is van mening dat de Staten weinig invloed kunnen uitoefenen op de mogelijke 

functies die de luchthaven in de toekomst zou kunnen krijgen en zij maakt daarom 

de keuze voor geen werkbezoek. 

ChristenUnie verwerpt het nu gepresenteerde voorstel en kiest keuze 3 uit de nota 

commissie CWE05.060: “vertegenwoordigers van de drie vliegvelden naar Lelystad 

te laten komen om een presentatie te verzorgen”.  

D66 gaat eveneens niet in op het nu gepresenteerde voorstel en kiest voor een 

combinatie van keuze 2 en 3 uit nota commissie CWE05.060. 

PvdA gaat akkoord met het voorstel. Zij wil het bezoek afleggen nadat het vliegveld 

haar businessplan gepresenteerd heeft. 

SP kiest evenals de ChristenUnie fractie voor keuze 3 uit de nota commissie. 

CWE05.060. 
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 Bladnummer 

 2 

 

 

 

 

GroenLinks is van mening dat een presentatie de beste optie is. Maar voor het geval er gekozen wordt om 

een bezoek af te leggen aan de vliegvelden stelt zij voor dit per trein te doen en het tijdstip te kiezen nadat 

het vliegveld het businessplan gepresenteerd heeft. 

CDA kan zich vinden in het voorstel van het Presidium. Zij wil het bezoek afleggen nadat het vliegveld haar 

businessplan heeft gepresenteerd. 

SGP merkt op eerst het businessplan gepresenteerd te willen zien alvorens een keuze voor een werkbezoek 

te maken. 
 


